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                                      Zápisnica 

   zo zasadnutia OZ ZRPŠ  pri ZŠ v Spišskom Štvrtku, dňa 
24.11.2014,  v jedálni ZŠ 

Program: 

1/ Otvorenie , privítanie – p. Borský 

2/ Oboznámenie členov s notárskou zápisnicou, ohľadom výberu 2% 
z daní za rok 2015 

3/ Príprava a schválenie jednotkovej ceny mikulášskych balíčkov 

4/ Efektívne využitie príspevkov z 2% daní za rok 2014 

5/ Ukončenie – p. Borský 

 

K bodu 2:  Oboznámenie členov... 

- Predseda OZ V. Borský informoval prítomných členov o opätovnom 
stretnutí predsedníctva OZ u notára, kt. je povinná pre OZ 
z hľadiska každoročného výberu 2% z daní fyzických a právnických 
osôb.  

- Správny poplatok stanovený  pre tento úkon notárskou komorou je 
63,-€ pozri .pdf notar_potvrdenie_311014. Originál notárskej 
zápisnice bol predložený prítomným k nahliadnutiu - pozri .pdf 
Notarska zapisnica _311014. 

 

K bodu 3:  Príprava a schválenie ... 

- Vedenie ZŠ predložilo predsedníctvu OZ predbežný zoznam žiakov, 
kt. zaplatili schválený členský príspevok 10,-€, s tým že finálny 
zoznam bude doručený podpredsedníčke p. Grešovej do piatku 
28.11.2014. 
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- p. riaditeľka M. Kolcúnová informovala predsedníctvo OZ, že počet 
pripravených balíčkov bude kopírovať počet detí z finálneho 
zoznamu a nebudú sa pripravovať balíčky „navyše“. 

- Členovia OZ sa dohodli na termíne prípravy balíčkov, kt. bol 
stanovený na 3.12.2014 o 17.30hod, v jedálni školy. 

- Jednotková cena balíčka bola navrhnutá a jednohlasne schválená 
prítomnými na 1,70,-€, podobne ako to bolo min. šk.r. 

- Mikulášske balíčky budú rozdávať triedni učitelia v piatok 
5.12.2014, počas „MIKULÁŠa“ v škole. 

 

K bodu 4:  Efektívne využitie... 

- Predseda OZ p. Borský požiadal prítomných členov o predloženia 
návrhov na využitie prostriedkov z 2%daní  - cca 500,-€, určených 
pre potreby žiakov školy. 

- Prítomní sa uzniesli, že prioritou využitia týchto prostriedkov by 
mala byť podpora a skvalitnenie vedomostí a zručností žiakov školy 
v ktorejkoľvek oblasti ich činnosti. 

- Jednotlivé návrhy budú prezentované členmi OZ na najbližšom 
stretnutí (JAN-FEB´15), kedy bude diskusia a odhlasovanie „NAJ“ 
návrhu. 

- Následne prebehne komunikácia s vedením ZŠ o zaradení daného 
návrhu do kalendára aktivít žiakov pre tento šk.r. 2014-15. 
 

 


